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Tirsdag  
19. september 2023 
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AFBUD: Elisabeth, Louise, Laura, Annemette, Jes, Irene, Niels Peter 

 

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

 Velkommen til elevrådet   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  
 

a)   
b) Ung Vesthimmerlands bestyrelse – til orientering 
 
LRP: 
skolerejses egenbetaling drøftes på baggrund af en skrivelse 
fra 9. kl.´s team – punktet udsættes 
 
arbejdstilsynet har været på besøg og var egentlig godt tilfreds, 
dog skulle HDS støvsuges godt og grundigt. Dette er iværksat. 
Der holdes møde/samtale igen d. 1. nov. 
Årets ”overskrift” i personalegruppen bliver feedback, og det er 
iværksat på afdelings- og teammøder. Det bliver et 
gennemgående punkt på møder hen over året og skal 
naturligvis også leve i hverdagen. 
 
6. kl. er på Bornholm i denne uge 
 
Skolefilm sættes i værk nu med filmning d. 6. okt. Der er 
kommet mange idéer til spot til filmen. 
 
GT: 
udskoling – folkemøde på torsdag 
læsevejleder –   der er tre læsevejledere, en på barsel og to på 
uddannelse. De er færdige til jul, så lige nu er der ikke så 
mange timer til rådighed, men efter jul kommer der flere. Jeg er 
også læsevejleder og byder ind med assistance. 
 
ordpilot-model i tre dele. Første del er koncentreret ”oplæring” i 
programmer / anden del er drypvise timer der tager fat i det 
den enkelte elev har glemt / tredje del er opfølgning til foråret. 
 
A-klasser – A5 flytter lokaler. Det giver andre muligheder for 
indretning samt mere plads til bl.a. Satellitten  
Der påbegyndes et arbejde med bl.a. udeskole. Det er i 
samarbejde med DGI, der kommer med nogle kursusgange. 
 
M1 flytter lokale / M-klasser nogenlunde stabile 
elevtalsmæssigt 
 
DR: 
SFO er gået i gang med KIDS, der er et værktøj der sætter 
fokus på både ydre rammer,  indhold i tilbuddet samt 
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relationsdannelse i tilbuddet. 
 
Har nu 200 børn indskrevet. 
 
Indskolingsbørn har været til idrætsstævner. Det forløb godt. 
c)  
d) 
formand og næstformand er Laura og Lukas  
elevrådet får besøg fra Ungerådet snart og der vil bl.a. blive 
arbejdet med, hvilke ønsker klasserne kommer med. 
 
e) 
 

2 Godkendelse af beredskabsplan for Farsø 
Skole (17.40-17.55) 

Bilagene præsenteres og kommenteres. Beredskabsplanen 
godkendes. 
 

3 Godkendelse af Antimobbestrategi og 
trivsel på Farsø skole (17.55-18.10) 

Strategien er gennemrevideret og godkendes igen. 
En idé at lave en pixi-udgave både til elevråd og forældre 
 

4. Sikker skolevejs trafik (18.10-18.25) Der har været morgenmøde med teknik- og miljø på fortovet 
for at iagttage morgentrafikken. Næste step bliver: 
25/9 ses på Skolegade 
Der sendes drone op for at få overblik 
Der bedes om info om skolens indgange, cykel- og 
bilparkeringsforhold 
Der kommer flere møder senere. 
Teknik – og miljø er meget velvillig og arbejder konstruktivt på 
læsninger. 
 

5. Høring af skoledistrikter (18.25-18.18.55) Mødet om skoledistrikter refereres –  
Naturlige interessefællesskaber bl.a. FUIK, gymnastik,  
Bufferzone omkring grænserne og info til kommende forældre 
om hvilke skoledistrikt man hører til 
Farsø skole burde være Gedsted skoles overbygningsskole 
Hyllebjerggrænse fordi der er kommet børn derfra 
Høringssvar 16. okt. 
 

6. Proces for K- klasserne og proces for 
Ullits (18.55-19.10) 

Tanker om udeområder i forbindelse med K-klassehuset og 
skolens forbindelse og legeplads (animationsfilm vises) 
Mulighed for taxa-holdeplads på Torvet og afspærring af 
gaderne ved K-klassehuset. Jordbunken skal flyttes, men må 
ikke fjernes fra skolens grund. Det er et godt legested. 
Brandtilsynet har været på besøg i K-klassehuset og der er en 
del der skal arbejdes videre med. 
K-klassegruppen bestående af folk fra k-klasserne, CCP og 
Farsø skole skal rundt og inspireres af k-klasser i bl.a. Viborg 
og Ålborg. 
Der er taget tilbud hjem på bl.a. gulvbelægning, toilet o.l. 
Det påregnes at der er åbent hus for en allerførste fremvisning 
i november. 
Vi har ugentlige møder med Inger fra Ranum og der skal 
arrangeres møder mellem skolebestyrelserne fra begge steder, 
PU fra begge skoler, personalet o.l. 
----------------------------------------- 
Samarbejdet med Ullits går som planlagt, idet bl.a. 6. kl. elever 
kommer til at lave HDS sammen og der laves aktivitetsdage 



Kommende møder:  
 
2023:  31/10; 5/12 

2024: 23/1; 5/3; 23/4; 28/5 

 

 

 Side 3 
 

o.a. sammen 
 

7. Orientering af ferieplanen for 2024-2025 
(19.10-19.20) 

Ferieplanen deles rundt og kommenteres – kort juleferie men 
til gengæld er Kr. Himmelfartsferien lang. 
Planen er godkendt. 
 

8. Eventuelt  
(19.20-19.40) 

Fra forældre: 
Godt at LRP deltog på forældremøder med fravær og trafik 
 
Flere eksempler på sammenfald af forældremøder – det er 
ikke hensigtsmæssigt 
 
Forældre har fået mange informationer på kort tid i 
skoleopstartstiden og der er ønske om mere struktureret brug 
af fx overskrift ELLER fælles beskeder fra flere lærere 
samtidig. 
Idé at lave en lang tråd med alle beskeder til én klasse. 
 
Ønske om ensretning af indberetning af sygemeldinger 
 
 

9. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.40-19.50) 

Lidt om skoledistriktsdrøftelsen 
Godt samarbejde med teknik- og miljø vedr. trafikforhold 
Antimobbestrategi og beredskabsplan 
 

10.  Punkter til næste møde (19.51-19.55) 
 

31/10 bliver en aften om principper. 
          Økonomi 
          Skolen og internettet – hvor og hvordan 
Telefon ure – jvf princip om mobil  fri skole 
 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Vi begynder med at spise sammen! 

  


